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Protokoll  

Styremøte tirsdag 19.1.20 kl. 1830 

Digitalt 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Ann-Karin Linnerud (AK) x   

Nestleder: Simen Sæterdal (SS) x   

Sekretær: Hanne Gulbranzen (HG)  x  

Styremedlem: Oliver Dimovski (OD)  x   

Styremedlem: Ivar Haukvik (IH) x   

Styremedlem: Leila Sarikhani (LS) x   

Styremedlem: Frank Utheim (FU) x   

Regnskapsansvarlig: Kristin Haarseth (KH) x   

Varamedlem: Einar Haarseth (EH)  x  

Type 
sak Saks nr. Sak Ansvar Frist 
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 Protokoll fra forrige møte 15.12.20  

 Godkjent.  

Økonomi  

Simen sendte søknad til Lotteritilsynet vedr 
Koronakrisepakke 3 innen fristen 15.1, og søknader 
behandles fortløpende 

Budsjett 2021 

HS behandlet samtlige gruppebudsjetter, samt HS sitt 
budsjett. Simen vil sende en tilbakemelding til hver enkelt 
gruppe, 

Status/Info fra diverse møter/fora 

 møte med OIK 

Styreleder deltok på et møte med OIK 6.1.21, hvor Covid-19 
situasjonen var i fokus; 

- Tiltak i Oslo fom 7, januar, full look down av 
innenidretten, dvs at all innendørsaktivitet er 
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forbudt. 
- OIK håper at alt er tillatt etter sommeren. 
- OIK vil sørge for at anleggene holder åpent i 

sommerperioden (hvis mulig) 
- OIK tror ikke det åpnes for å spille kamper igjen før 

etter påske. 

Nytt møte 21.1 

 

Eventuelt 

 Fått en henvendelse fra Vedal utbygger for 
Østreheimsveien 28A, der de ønsker å møte oss som 
idrettslag. Styreleder etterspurte, hva de konkret 
ønsket å diskutere med oss.  

De responderte flg; 

1. Informere om sine planer og prosessen de er i gang 
med som innebærer en omregulering av tomten. De 
tenker da å bl. a gjennomgå foreløpige skisser og 
illustrasjoner. 

2. Bli bedre kjent med oss som er en viktig aktør og 
organisasjon i lokalsamfunnet 

Vi responderte da flg; Årvoll IL setter som et premiss for 
møte at vi ønsker å få kartlagt bruken av tomten til 
allmenne formål knyttet til idretten. 

Svaret fra Vedal var flg; Vi kan ikke forplikte oss til et annet 
arealformål enn det vi har forutsatt i vårt reguleringsinitativ 
og som fremgår av oppstartsmøte med Plan- og 
bygningsetaten. 

HS var da enige om å gi flg tilbakemelding; 

Siden møte ikke handler om hvordan dere vil oppfylle 
gjeldende regulering til et allmennyttig formål, takker vi nei 
til møte den 28.1 

 Sende en mail til NIF vedr mulighetene for å avvikle 
Årsmøte digitalt. 

 Når det gjelder politiattester, vil ansvarlig sette i 
gang dette arbeidet igjen. 
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 Hvis muligheten for å avholde Årsmøte fysisk er til 
stede, kontakte hallvaktansvarlig for å reservere 
hallen til dette. 
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